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Dosavadní průběh vymyšlené pandemie postupně vede k totální diktatuře, která je namířena proti
lidem. Je vcelku jedno, co si o covidohysterii myslíte, její obětí se stáváte všichni. Ať už si bez
protestů nasazujete od počátku roušky, později respirátory, poctivě se testujete něčím, o čem už se
všeobecně dávno ví, že to nic nedokazuje a jen politikům to ještě nikdo neřekl, ostatně ukončení
používání PCR testů v USA od 1.1.2022 o něčem svědčí, nakonec si chodíte pro další dávku, aniž by
Vás trápilo, že je to k ničemu s výjimkou návštevy restaurace či kina, nebo jste naopak odmítač všech
těchto praktik a celý covid považujete jen za komedii. Restrikce se dotýkají všech. Beze zbytku.

  Rozbitá společnost, jejíž jednotlivé segmenty už jen tak dohromady nikdo nesloží, rozděluje mnohé.
Pohled na minulost, Evropskou unii, Green Deal s tou likvidační elektromobilitou, na covid a
vakcinaci. Experimentální mRNA mixy neprověřené dlouhodobými testy, dosud tedy neschválené
jako skutečné očkovací látky, ji rozdělují ještě více. Pochyb kolem nich je příliš mnoho, zvláště u
přemýšlivých lidí. Ti, kteří pochyby nemají, jsou pouhými nositeli svých mozků, nikoliv jejich
uživateli. Snaha nahradit logiku soucitem či občanskou poslušností hranou zodpovědností je jedním z
nástrojů, jak ovládnout dav a zároveň zkusit, kam až lze při tomto pokusu zajít. V takovém
Kazachstánu už narazili, otázkou zůstává, dojde li trpělivost lidem v rozvinutějších demokraciích, za
které jsou evropské státy omylem považovány.

 

 

    Bídná účinnost používaných mRNA a vektorových vakcín způsobuje obrovskou nedůvěru v ně,
časté komplikace spojené s jejich aplikací probouzí strach a podezřelá úmrtí sportovců doslova děs.
Zvýšený počet zemřelých v posledním roce, přestože nebyli covidem zrovna postižení, pouze
samotnými vakcínami, pak nastolují otázky, k čemu mají tyto mixy sloužit. Shrňme si to. Neléčí,
nechrání, jsou drahé a snaží se je vnutit všem bez rozdílu věku, pohlaví a zdravotního stavu. Odpor
části občanů k nim je tedy naprosto logický.

Jistým pojidlem se měly stát nové druhy vakcín, které čekají na uvedení do provozu. Údajně by mohly
přesvědčit i dosavadní antivaxery. Na dotaz, je li to pravda, existuje jediná odpověď. Nikoliv. Možná
jde o typ očkovacích látek vycházejících ze starších zkušeností a výrobních procesů. To zní dobře,
jenže to samé šlo říct o Sputniku či čínských vakcínách, které Západ prostě odmítl přijmout. Teď
však dává zelenou jiným pracujícím na stejném principu, jen výráběná právě na tom Západu? Už to
smrdí a je jasné, že nejde o žádné lidské zdraví, ale o byznys.

Nové ,,západní” vakcíny mají ještě jeden zádrhel. Přestože jde o starý způsob vývoje a výroby,
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obsahují jistou genetickou informaci, využívají určité segmenty, o kterých nechcete moc vědět, ale v
pořádku, pokud budou účinné a nebudou příčinou zdravotních komplikací. Jenže k tomu je třeba
dlouhodobých testů, podobně, jako u všech jiných léků. Pokud si dobře pamatujeme, tak covid-19 tu
je údajně 2 roky. Takže kde je těch 10 let testování na pokusných zvířatech v laboratořích a teprve
poté na lidech? Takže jaký je závěr? Ne, toto nás nepřesvědčí. Teď už vůbec ne. Po těch lžích,
kterých jsme svědky už 24 měsíců nás rohlíkem neopijete.
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